
Protokoll 3/00  
Møte i Bedriftsdemokratinemndas arbeidsutvalg mandag 27. mars 2000.  
 
Tilstede:  
Gudmund Knudsen  
Ingebjørg Harto  
Gro Granden  
 
Fra sekretariatet møtte Marianne Pedersen og Benedikte Schaltz.  
Møtet varte fra kl. 1300 til kl 1445.  
 
Vedtak ble truffet i følgende saker:  
1. Sak 00/5 Norske Skogindustrier ASA  
2. Sak 99/27 Sintef Energiforskning AS 
 
 
3. Sak 99/27 Sintef Energiforskning AS  
 
Bedriftsdemokratinemndas arbeidsutvalg avslo i møte 1. september 1999 en søknad fra 
fagforeningene ved SINTEF Energiforskning om godkjennelse av lokale retningslinjer ved 
gjennomføring av valg, herunder at valg avholdes hvert år, at faste representanter og 
vararepresentanter velges i separate valgomganger samt at det gjennomføres loddtrekning 
blant vararepresentantene for å fordele plassene. 
 
I brev av 16. februar 2000 søker fagforeningene ved SINTEF Energiforskning AS om fornyet 
behandling av saken etter å ha justert den tidligere søknad. Fagforeningene organiserer 151 
av totalt 196 ansatte.  
 
Det søkes om godkjennelse av at faste representanter og vararepresentanter velges i to 
separate valgomganger i stedet for at plassene fordeles i henhold til valgresultatet jf. 
representasjonsforskriften § 13 syvende ledd. Utover dette ønsker fagforeningene å 
forholde seg til aksjelovens regler.  
 
Det opplyses at det som regel er konsensus blant fagforeningene vedrørende kandidater til 
bedriftens styre, og at det derfor ofte kun foreslås ett sett representanter. Dersom valget 
gjennomføres etter representasjonsforskriftens regler, vil den ene listen få alle stemmer 
samt at alle på listen får like mange stemmer. Dette må så foretas loddtrekning blant 
kandidatene om hvem av dem som skal sitte som fast representant og vararepresentant jf. § 
13 åttende ledd.  
 
Før valget er det normalt avklart hvem som ønsker å sitte som fast representant i styret og 
hvem som kan tenke seg å være vararepresentant. Det hevdes at dersom loddtrekning blir 
gjennomført, kan dette føre til at de ansatte blir representert av kandidater som egentlig 
ikke ønsker å være fast styrerepresentant. Ved oppsett av lister til valg er de ansattes 
organisasjoner også opptatt av at representantene skal representere de forskjellige delene 
av bedriften.  
 



I følge uttalelse fra adm. direktør Aam i SINTEF Energiforskning AS gir ledelsen sin tilslutning 
til søknaden.  
 
Arbeidsutvalget godkjenner søknaden fra SIN1EF Energiforskning AS om bruk av separate 
valgomganger for representanter og vararepresentanter. Ut over dette må valget foregå 
etter aksjelovens og representasjonsforskriftens regler.  
 
Arbeidsutvalget fatter slikt vedtak:  
 
"I medhold av aksjeloven 6-4 fjerde ledd jf. representasjonsforskriften § 5 og nemndas 
vedtak 31. januar 2000 om delegasjon av nemndas myndighet, godkjenner 
Bedriftsdemokratinemndas arbeidsutvalg SINTEF Energiforskning AS's søknad av 16. februar 
2000 om bruk av separate valgomganger for representanter og vararepresentanter ved valg 
til styret". 
 
 


